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Kunt, Çanakkale'nin gençleri için bir umut olacağını 
belirterek, "Bu şehrin gençleri artık seslerini duyurmak için 
bağırmak zorunda kalmayacaklar, bizim ile birlikte 
fısıldasalar yetecek. Geleceğimize sahip çıkacağız. Birlikte 
yöneteceğiz" dedi. Kunt, esnaf için de söz vererek, 
"Esnafımız artık kaderine yenik düşmeyecek bu şehirde. 
Her gün yeni bir zorlukla, zorbalıkla karşılaşmayacak. 
Esnafın derdini en iyi bir esnaf anlar, artık çözüm odaklı bir 

anlayış ile yöneteceğiz" dedi. Kunt, deprem için de söz 
vererek, "En önemli gündemimiz deprem olacak! Bina 
yenileme değil, gerçek anlamda kentsel dönüşüme teşvik 
edeceğiz. Hemşerilerimizin ekonomik sıkıntıları yüzünden 
riskli binalarda oturmaya mahkum olmalarına müsaade 
etmeyeceğiz. Sabit gelirlinin, emeklilerimizin, 
çocuklarımızın ranta ve enflasyona kurban gitmesine 
müsaade etmeyeceğiz" dedi.

Köşe yazıları sayfa 3'de

Boykotçu Değil Öfkeli Çığırtkan 
Militan Bir Propagandacı 

Eski Umurbey Belediye Başkanı Sami 
Yavaş, AK Parti İl Başkanlığı'nda, yerel 
seçimler için Aday Adaylığını açıkladı. 
Yavaş “Çanakkale bizim evimiz, yuvamız, 
ortak sevdamız. Tek amacımız, 
Çanakkale'mizi adına ve tarihine yakışır 
güzellikte bir marka şehir hâline 
getirmek. Bu kutlu yola sizlerle birlikte 

çıkmak benim için bir onur ve mutluluk kaynağı” 
ifadelerine yer verdi.

Muharrem Erkek aday adaylığını açıklayacak bu 
açıklama aslında bir formaliteden ibaret. Erkek belediye 
başkan adaylığını İsmet Güneşhan'ın, Özgür Ceylan'ın 
milletvekili olduğu, delege seçimlerini, ilçe kongrelerini, il 
başkanlığı kazandığı gün garantilemişti. Erkek belediye 
başkan adaylığını Kılıçdaroğlu'na operasyon çeken 
ekipte yer alarak ver devirerek garantilemişti. 
"İster üye bazında ister delege ister kamuoyu 
yoklamasıyla hangi yöntemle “aday kim olsun?” diye 

sorulduğunda tartışmasız Muharrem Erkek çıkacaktır. 
Erkek'e evet diyenler onun çok iyi bir belediye başkanı 
olacağına inandıkları için mi evet diyecekler kesinlikle 
hayır. 'İlke yerine güç, fikir yerine çıkar' bizim 
insanımızın güce karşı çok büyük bir zaafı ve bu gücü 
görenler o gücün etrafında toplanacaklardır, Muharrem 
Erkek sistemin tamamını ele geçirmiş durumda güç 
gayrimenkul gibi sadece mevki ile alakalıdır. Mevki, 
mevki, mevki…"  Kerem İriç yazdı; “sayfa 3'de”

Erkek'in Aday Adaylığı Formaliteden İbaret!

İyi Parti Belediye Başkan Adayı Burak Kunt
“BU ŞEHİRDE ESNAFIMIZ ARTIK 

  KADERİNE YENİK DÜŞMEYECEK” 

CHP'nin Belediye 
Başkan Adayı Belli Oldu

“Amacım Çanakkale'yi 
  Marka Şehir Hâline Getirmek”

Tüm Adli Kontrol Şartları Kaldırıldı
Gökçeada Belediyesi'ne 10 ay önce 'yolsuzluk' ve 'rüşvet' 
iddiasıyla düzenlenen operasyonda tutuklanıp görevden 
uzaklaştırılan ve daha sonra adli kontrol şartıyla tahliye 
edilen Belediye Başkanı Ünal Çetin, görülen davanın ilk 
duruşmasında suçlamaların hiçbirini kabul etmediğini 
belirtip, Yargılanmak istiyorum dedi. Sanıkların ve 
tanıkların dinlenmesinin ardından mahkeme heyeti, 
sanıkların yurt dışı ve adli kontrol şartlarını kaldırarak, 
mahkemedeki eksikliklerin giderilmesi ve diğer tanıkların 
dinlenmesi için duruşmayı 22 Mart'a erteledi.

Öngen Sarıçay 
Projesini Açıkladı; 

Projelerimle Varım!

Yeni Yılda 
Çanakkale 
Belediyesi 

Hizmetlerinde 
Yüzde 200 Zam!

21 Yıllık Başkanlık 
Son Buluyor: 
Ülgür Gökhan'dan 
Veda: “Aday 
Olmayacağım”

AK PARTİ ZAM YAPILMASIN 
DEDİ, CHP'Lİ ÜYELER REDDETTİ!

Ezine Belediye 
Başkanı Başkan 
Güray Yüksel, 
“Vatandaşın 
Takdirine 
Bırakıyoruz”
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Gider'den Çan ve 
Lapseki'ye Çifte Müjde
AK Parti Çanakkale Milletvekili 
Ayhan Gider, Lapseki'de Emniyet 
Müdürlüğü Hizmet Binası ve Çan 
Fen Lisesi'nin yeni hizmet 
binalarının Aralık ayında ihaleye 
çıkarılarak kısa sürede faaliyete 
geçmesinin planlandığını açıkladı. 7
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Kunt, Çanakkale'nin gençleri için bir umut 
olacağını belirterek, "Bu şehrin gençleri artık 
seslerini duyurmak için bağırmak zorunda 
kalmayacaklar, bizim ile birlikte fısıldasalar 
yetecek. Geleceğimize sahip çıkacağız. 
Birlikte yöneteceğiz" dedi. Kunt, esnaf için 
de söz vererek, "Esnafımız artık kaderine 
yenik düşmeyecek bu şehirde. Her gün yeni 
bir zorlukla, zorbalıkla karşılaşmayacak. 
Esnafın derdini en iyi bir esnaf anlar, artık 
çözüm odaklı bir anlayış ile yöneteceğiz" 
dedi. Kunt, deprem için de söz vererek, "En 
önemli gündemimiz deprem olacak! Bina 
yenileme değil, gerçek anlamda kentsel 
dönüşüme teşvik edeceğiz. 
Hemşerilerimizin ekonomik sıkıntıları 
yüzünden riskli binalarda oturmaya 
mahkum olmalarına müsaade etmeyeceğiz. 
Sabit gelirlinin, emeklilerimizin, 
çocuklarımızın ranta ve enflasyona kurban 
gitmesine müsaade etmeyeceğiz" dedi.
Kunt, 1986 Çanakkale doğumlu olduğunu ve 
38 yaşında olduğunu belirterek, "Mustafa 
Kemal Atatürk'ün Samsun'a çıktığı 
yaştayım. Her ne kadar Cahit Sıtkı Tarancı 
'Yaş 35 ömrün yarası' demiş olsa da, 
içimdeki çocuğu yaşatıyor olmanın büyük 
bir mutluluğu içindeyim. Ve biliyorum ki 
kurtuluşumuz içindeki çocuğu yaşatmayı 
becerebilenlerdedir." dedi.

Gençlere umut oldu
Kunt, genç bir siyasetçi olarak adaylığının 
Çanakkale'nin gençleri için bir umut 
olduğunu belirterek, "21 senelik iki kutuplu 
bir siyasi alanın konforunu yaşayanlara inat 
üçüncü bir yol, bir alternatif olabilmenin 
verdiği gurur ve mutluluk ile bugün 
karşınızdayım." dedi.
Enerjisi ve liyakati ile Çanakkale'yi taşıyacak 
ekip
Kunt, Çanakkale'yi enerjisi ve liyakati ile 
ülkemizin ikinci yüzyılına taşıyacak bir ekip 
kurduğunu belirterek, "Bugün artık 
endişeleriniz olmadan, şehri enerjisi ve 
liyakati ile ülkemizin ikinci yüzyılına 
taşıyacak, oy verebileceğiniz bir ekip var. 
Ben bugün ekip arkadaşlarım ile bunu 
temsil ediyor olmanın gurunu yaşıyorum." 
dedi.
İyi bir belediyecilik için söz verdi
Kunt, Çanakkale'yi iyi bir belediyecilik ile 
tanıştıracağına söz vererek, "Bu şehrin 
gençleri artık seslerini duyurmak için 
bağırmak zorunda kalmayacaklar, bizim ile 
birlikte fısıldasalar yetecek. Geleceğimize 
sahip çıkacağız. Birlikte yöneteceğiz. Bu 
şehirde aile büyüklerimiz bundan sonra 
kendilerini asla yalnız hissetmeyecek. 
Söylem de değil, gerçek anlamda her an 
yanlarında olacağız. Geleceğimizi onların 
tecrübeleri ile planlayacağız. Esnafımız artık 

kaderine yenik düşmeyecek bu şehirde. Her 
gün yeni bir zorlukla, zorbalıkla 
karşılaşmayacak. Esnafın derdini en iyi bir 
esnaf anlar, artık çözüm odaklı bir anlayış ile 
yöneteceğiz. En önemli gündemimiz deprem 
olacak! Bina yenileme değil, gerçek anlamda 
kentsel dönüşüme teşvik edeceğiz. 
Hemşehrilerimizin Ekonomik sıkıntıları 
yüzünden riskli binalarda oturmaya 
mahkum olmarına müsaade etmiycez. Sabit 
gelirlinin, emeklilerimizin, çocuklarımızın 
ranta ve enflasyona kurban gitmesine 
müsaade etmeyeceğiz. Kadınlarımızın 
hayatlarının her anındaki konforlarını 
arttıracağız. Değerli hemşehrilerim biz size 
yeni bir şehir vaat etmiyoruz. Biz size özüne 
dönen bir Çanakkale vereceğiz. Sayın genel 
başkanımızın nezdinde tüm çanakkalilere 
sözümüzdür." dedi.
5 yaşındaki oğluna söz verdi
Kunt, 5 yaşındaki oğlu Atlas'a da söz 
vererek, "Evlat bugün annenle, buradaki iyi 
partinin neferleri ile, dostlarım arkadaşlarım 
büyüklerim ile çıktığımız bu yolun en önemli 
sebebi sen ve senin neslindir. Dünyada onca 
kötülük varken, Gazze'de onlarca bebek 
çocuk katlediliyorken benim elimden gelen 
bu şehri muhafaza ve müdafa etmektir. Sen 
ve senin neslin için. Size söz veriyorum! 
Bilinsin isterim." dedi.

İyi Parti Belediye Başkan Adayı Burak Kunt

“BU ŞEHİRDE ESNAFIMIZ ARTIK 
  KADERİNE YENİK DÜŞMEYECEK” 
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CHP'l� Beled�ye Başkan aday 
adayı Erdal Gezen, genel 
merkez�n vereceğ� kararı 
saygıyla karşılayacaklarını 
bel�rterek, üye bazında ön 
seç�m� terc�h ett�kler�n� 
söyled�. Gezen, mevcut 
şartlarda süren�n yetmezl�ğ� 

neden�yle temayül de dah�l tüm adayların üye 
bazında sandıkta yarışmasının demokrat�k, 
katılımcı ve örgüte s�nerj� get�receğ�n� �fade ederek 
önseç�m�n adaya güç katacağının altını ç�z�yor. B�r 
d�ğer aday Mehmet Öngen �se Çanakkale'n�n 
yıllardır çözülmeyen sorunlarına açıkladığı 
projeler�yle nasıl çözüm get�receğ�n� adeta kapı 
kapı gezerek anlatıyor. 
Bu aday adaylarına ve süreçte aday adayı olacak 
�s�mlere kötü b�r haber�m var. CHP'n�n 
Çanakkale Beled�ye başkan adayı 27 Kasım 
Pazartes� 14.30'da duyurulacak. Aday olacak mı 

olmayacak mı d�ye merakla beklenen esk� genel 
başkan yardımcısı, �k� dönem m�lletvek�ll�ğ� yapan 
Muharrem Erkek aday adaylığını açıklayacak bu 
açıklama aslında b�r formal�teden �baret. Erkek 
beled�ye başkan adaylığını İsmet Güneşhan'ın, 
Özgür Ceylan'ın m�lletvek�l� olduğu, delege 
seç�mler�n�, �lçe kongreler�n�, �l başkanlığı 
kazandığı gün garant�lem�şt�. Erkek beled�ye 
başkan adaylığını Kılıçdaroğlu'na operasyon çeken 
ek�pte yer alarak ver dev�rerek garant�lem�şt�. 
İster üye bazında �ster delege �ster kamuoyu 
yoklamasıyla hang� yöntemle “aday k�m olsun?” 
d�ye sorulduğunda tartışmasız Muharrem Erkek 
çıkacaktır. Erkek'e evet d�yenler onun çok �y� b�r 
beled�ye başkanı olacağına �nandıkları �ç�n m� evet 
d�yecekler kes�nl�kle hayır. “İlke yer�ne güç, fik�r 
yer�ne çıkar” b�z�m �nsanımızın güce karşı çok 
büyük b�r zaafı ve bu gücü görenler o gücün 
etrafında toplanacaklardır, Muharrem Erkek 
s�stem�n tamamını ele geç�rm�ş durumda güç 

gayr�menkul g�b� sadece mevk� �le alakalıdır. 
Mevk�, mevk�, mevk�…
Güçten bahsett�k b�raz da vefadan bahsedel�m. 
Beled�ye başkan yardımcısı İrfan Mutluay'ın aday 
adayı olacağı da kul�slerde konuşuldu, Mutluay'ın 
yakın çevres�ne “beled�ye başkanımız varken 
ben�m adayım d�ye çıkmam söz konusu olamaz” 
ded�ğ�n� duyduk. Aslında aynı sözler� Muharrem 
Erkek'�n de söylenmes� beklen�rd� fakat öyle 
olmadı olamazdı da. Çünkü Ülgür Gökhan delege 
seç�mler�n�n başladığı günden ber� “zayıf” kaldı. 
S�yasette ve t�carette güçlü olan kazanır, haklı olan 
değ�l. S�yaset�n doğası gereğ� teor�k b�lgel�k değ�l, 
prat�k b�lgel�k üstün gel�r. N�tek�m öyle de oluyor. 
K�m gal�p gel�rse haklı olan odur ve ahde vefa 
da�ma zayıf olanın payına düşer… Son söz, 
s�yaset kan dökülmeyen savaş, savaş �se kan 
dökülen s�yasett�r…

CHP'nin Belediye Başkan Adayı Belli Oldu

Boykotçu Değil Öfkeli Çığırtkan Militan Bir Propagandacı 
“Ürün boykotu konusunu cah�l halkın algısına 
sürekl� pompalarsanız, ş�şede durduğu g�b� 
durmaz ve yen� b�r terör akımı ortaya çıkar. Bu t�p 
ürün-ş�rket boykutu vb. eylemler genelde zamanla 
amacından sapar ve kend� ülkem�zde b�le �ç 
karışıklığa sebep olur.”
Y�ne sapla samanın b�r güzel harmanlandığı 
günlerden geç�yoruz. Elma �le armutun yan yana 
d�z�lerek pek müh�m anal�zler�n kaleme alındığı o 
canım günler� yaşıyoruz gene. Farklı kes�mler, 
sam�m�yet adlı durumun b�rb�rler�ndek� tezahürünü 
kıyasıya sorgulama peş�nde. Herkes çok sam�m�, 
herkes çok sam�m�yets�z. Çok yıkıcı b�r yarış bu. 
Önüne katanı sürükley�p yok edecek kadar yıkıcı. 
Ancak daha da yıkıcı olanı, bu akımın mah�yet�n� 
kavrayamadan onun peş� sıra sürüklenenler. Tar�h 
b�lg�s�nden yoksun yüzeysel tesp�tlerle döşenm�ş 
b�r popül�zm bu…
Ülkem�z öfke nöbetler� g�b� sayısız boykot sürec� 
geç�rm�şt�r. Kısa, saman alev� g�b�, sam�m�yets�z, 
onu alma ben� al mesajı veren. Uzun, kararlı, 
gen�ş katılımlı, “tüketme kardeş�m, üret” 
d�yeb�len b�r boykottan da fersahlarca uzağız. 
Çünkü b�z bazı şeyler�; acı, katl�am, başkasının 
tasası g�b� şeyler� tüketmey�, üstel�k hoyratça ve 
çılgınca tüketmey� sev�yoruz. Herkes�n öfke 
kustuğu düşmanı kamuoyundan alıp “ondan en 
çok ben nefret ed�yorum, s�z de ben�m g�b� 
nefret edeceks�n�z” demey� de sev�yoruz. B�z 
buyuz. Bu nedenle Türk�ye'de boykot yapılmıyor, 
boykot benzer� b�r şeyler denen�yor ve söz konusu 
markalara karşı da sürekl� başarısız olunuyor.
Tüket�m kültürünün dayattığı b�r şey�n yer�ne onun 
alternat�fi g�b� sunulan b�r şey� koyarak yapılan 
boykot sadece tüket�m kültürünün şems�yes� 
altında s�yasal-sosyal-d�n� cemaatler�n�ze, 
topluluklarınıza ötek�ler� dışarda bırakarak 
açtığınız küçük hava boşluklarıdır. Bu hava 
boşlukları da gaz �le dolar. Z�ra doğa boşluk kabul 
etmez. Fakat söylemek tehl�kel� olsa da 
Gazze'dek� katl�ama üzer�nden Starbucksta 
oturanlara karşı slogan atıp onlarla tartışmaya 
g�rmek s�z� başarılı b�r boykotçu yapmaz. Bu 
s�z� marj�nal, ötek�n� dışlamış ve boykota benzer 
b�r şey �ç�n kend�ne a�t b�r hat bel�rlem�ş öfkel� b�r 
çığırtkan; m�l�tan b�r propagandacı yapar. Bu da 

olab�l�rs�n�z, bunda b�r be�s yok. Farklı b�r boşalma 
takt�ğ�d�r.
McDonalds şubes�ne kutu dolusu fare atma eylem� 
de aynı tür akıl tutulması ve marj�nal b�r akt�v�zm 
ürünü. İsra�l'� protesto ed�p masumların ölümüne 
d�kkat çekey�m derken hızını alamıyor, olayı 
sulandırıyor ve savunduğu şey� değers�zleşt�r�yor. 
B�r şey�n değer� onu savunanların değer� kadar 
oluyor. Sen� değers�z k�tleler savunmaya başlarsa 
değer�n kalmıyor. Sen� değers�z b�r şek�lde 
savunurlarsa da değer�n kalmıyor. Bu sebeple b�r 
şeyler� savunurken d�kkatl� olmamız gerekt�ğ� g�b� 

b�z� savunanlara da d�kkat etmel�y�z... Her marj�nal 
aşırılıkçı hareket karşısında yen� marj�nal aşırılıkçı 
hareketler� doğurur ve h�çb�r aşırılıkçı marj�nal 
hareket savunduğu şey�n değer�ne olumlu b�r katkı 
sağlayamaz. Hak savunuculuğu olarak yola çıksa 
b�le marj�nal hareketler�n sonu terördür. Ürün 
boykotu konusunu cah�l halkın algısına sürekl� 
pompalarsanız, ş�şede durduğu g�b� durmaz ve 
yen� b�r terör akımı ortaya çıkar. Bu t�p ürün-
ş�rket boykutu vb. eylemler genelde zamanla 
amacından sapar ve kend� ülkem�zde b�le �ç 
karışıklığa sebep olur.

Tüm Zorluklara Rağmen İş Dünyası 
Olarak Üretmeye Devam Ediyoruz
Kasım Ayı olağan Meclis toplantısının açılış 
konuşmasını yapan ÇTSO Meclis Başkanı 
Osman Okyay İsrail-Filistin çatışmasını 
kınadı ve derhal bir ateşkes çağrısında 
bulundu. Okyayi Türkiye ekonomisinde 
yaşanan sorunlara değindi ve yüksek 
enflasyonun kontrol altına alınmasının uzun 
ve zorlu bir süreç olacağını belirtti. Reel 
kesimin, sanayinin içinde bulunduğu tüm 
zorluklara rağmen üretmeye gayret ettiğini 
söyledi. İstanbul Sanayi Odası'nın Türkiye'nin 
İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 
sıralamasında yer alan Çanakkaleli firmaları 
Dardanel Önentaş Gıda ve Altınkılıç Gıda'yı 
tebrik etti. Okyay, Atatürk'ün "üretmeye 
mecburuz" ifadesinin ne kadar doğru 
olduğunu vurguladı.
Üyeler Sektörel Sorunlarını Aktardı
ÇTSO Kasım Ayı meclisi açılış konuşmalarının 
ardından Hesapları İnceleme Komisyonu 
Üyesi Ersin Vural tarafından, Hesapları 
İnceleme Komisyonu'nun 2023 Ekim ayı 
mizanı ile ilgili rapor okundu ve mizanının 

tetkik ve onayı yapıldı. Meclis Üyesi Armağan 
Aydeğer, Turizm sektörünün 2023 yılının 
geçtiğimiz yıllara göre oldukça verimli 
geçtiğini fakat gıda girdilerinin büyük bir 
çoğunluğu %1 KDV oranı ile vergilendirilirken 
konaklama sektöründe kesilen faturalar 
konaklama ve yemek hizmetlerinde %10 
KDV, toplantı, organizasyon kalemlerinde 
%20, eğer hizmet konaklama ile birlikte 
veriliyorsa ayrıca %2 ilave konaklama 
vergisine tabi olması turizm sektörünün en 
büyük sıkıntısı olduğunu dile getirdi.
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AK PARTİ ZAM YAPILMASIN DEDİ, 
CHP'Lİ ÜYELER REDDETTİ!

16 Kasım tarihinde Ezine Belediyesi Meclisi'nde, 2024 
yılı harç ve ücretlerine zam yapılıp yapılmayacağı 
konusunda tartışma yaşandı. AK Parti Belediye Meclisi 
Grubu, zam yapılmaması yönünde karar aldı. Ancak 
CHP'li Belediye Meclis Üyeleri, zam yapılması yönünde 
oy kullandı. Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel, 
CHP'li üyenin ret oyunu şaşkınlıkla karşıladıklarını 
belirterek, “CHP Grubu Belediye Meclis Üyelerinin ret 
oyu vermesini şaşkınlıkla izliyoruz. Vatandaşlarımızın 

takdirine bırakıyoruz" dedi.
Oylama öncesinde AK Parti Belediye Meclis Üyeleri, 
vatandaşların ekonomik durumunu göz önünde 
bulundurarak zam yapılmasını istemediklerini 
belirttiler. Oylama esnasında ise CHP'li üyeler, zam 
yapılmaması kararına ret oyu verdiler.
CHP'li üyenin komisyon toplantısına 
katılmadığı iddia edildi
Öğrenilene göre, Plan ve Bütçe Komisyonu toplantısına 
CHP'li Belediye Meclis Üyesi katılamadı. Üyenin 
toplantıya katılamadığı için karardan haberinin 
olmadığı ve ret oyu verdiği iddia edildi.
Belediye Başkanı Yüksel: "CHP'li üyenin ret oyunu 
şaşkınlıkla karşılıyoruz"
Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel, CHP'li üyenin ret 
oyunu şaşkınlıkla karşıladıklarını belirterek, 
"Belediyemizin tüm harç ve ücretlerine zam 
yapılmaması önerimize CHP Grubu Belediye Meclis 
Üyelerinin ret oyu vermesini şaşkınlıkla izliyoruz" dedi.
"Mecliste yaşanan ret oylarını Ezineli 
vatandaşlarımızın takdirine bırakıyoruz"
Başkan Yüksel, mecliste yaşanan ret oylarını Ezineli 
vatandaşların takdirine bıraktıklarını belirterek, "AK 
Parti Grubu Belediye Meclis Üyelerimizin belediye 
meclisimizde kabul oyları ile 2024 yılı Ezine Belediyesi 
ücret tarifeleri ve harçlarına zam yapılmaması 
kararımız onaylanmıştır. Onaylanan kararımız 
doğrultusunda 2024 yılı Ezine Belediyemiz ücret 

tarifeleri ve harçlarında zam yoktur. Ezinemize ve tüm 
hemşehrilerimize hayırlı uğurlu olsun. Değerli 
hemşehrilerimizin menfaati ve sevdamız Ezine için, var 
gücümüzle gece gündüz demeden çalışmaya devam 
edeceğiz" dedi.
"CHP Grubunun ret oyunu şaşkınlıkla 
karşılıyoruz"
Başkan Yüksel, CHP Grubunun ret oyunu şu sözlerle 
değerlendirdi:
"2024 yılı belediyemizin harç ve ücret tarifelerine zam 
yapılmaması önerimize CHP'li Belediye Meclis 
Üyelerinin belediye meclis toplantısında ret oyu 
vermelerini şaşkınlıkla karşılıyoruz. Değerli Ezineli 
hemşehrilerimizin takdirine bırakıyoruz. Ezine'mizde 
yaşayan tüm hemşehrilerimizin bütçelerine katkı 
sağlamak, destek olmak amacıyla Ankara 
programımız öncesinde Ak Parti Belediye Meclis 
Grubumuz ile yaptığımız toplantı neticesinde, Ezine 
Merkez ve Sarisöğüt su kullanım ücretlerine, katı atık 
ücretlerine, belediye otobüsü yolcu tarife ücretlerine, 
otobüs, minibüs, ticari taksi belediyemiz otogarından 
çıkış ve abonman ücretlerine, ticari taksi ve işçi 
öğrenci taşıma belediye ruhsat yenileme harçlarına, M. 
İbrahim Dedeoğlu Düğün Salonu kullanım ücretlerine, 
işyeri açma ve çalıştırma ruhsatı harçlarına, inşaat 
ruhsatı ve imar durumu harçlarına, pazaryeri peron 
işgaliye harç ücretlerine ve belediyemizin 2024 yılı tüm 
harç ve ücretlerine zam yapılmaması kararı aldık.”

Başkan Güray Yüksel, “Vatandaşın Takdirine Bırakıyoruz”

“Amacım Çanakkale'yi Marka Şehir Hâline Getirmek”
Eski Umurbey Belediye Başkanı Sami Yavaş, AK Parti İl 
Başkanlığı'nda, yerel seçimler için Aday Adaylığını 
açıkladı. Yavaş “Çanakkale bizim evimiz, yuvamız, 
ortak sevdamız. Tek amacımız, Çanakkale'mizi adına 
ve tarihine yakışır güzellikte bir marka şehir hâline 
getirmek. Bu kutlu yola sizlerle birlikte çıkmak benim 
için bir onur ve mutluluk kaynağı” ifadelerine yer verdi.
“Bu yola sizinle çıkmak benim için onur ve 
mutluluk kaynağı”
AK Parti İl Başkanlığı'nda Çanakkale Belediyesi 
Başkanlığı için aday adaylığını duyuran AK Partili 
Yavaş “Çanakkale bizim evimiz, yuvamız, ortak 
sevdamız. Tek amacımız, Çanakkale'mizi adına ve 
tarihine yakışır güzellikte bir marka şehir hâline 
getirmek. Bu kutlu yola sizlerle birlikte çıkmak benim 
için bir onur ve mutluluk kaynağı” ifadelerine yer verdi.
“Yeni bir dönem başlayacak”
Çanakkale'de yerel seçim heyecanı tüm hızıyla devam 
ediyor. AK Parti İl Başkanlığı Binası'nda adaylığını 
duyuran Yavaş, yeni bir dönem başlayacağını 
belirterek “İnşallah, 31 Mart'ta Çanakkale için yerel 
yönetimlerde yeni bir dönemi başlayacak. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın gösterdiği hedefe emin 
adımlarla yürüyeceğiz. Kapısını çalmadığımız ev, 
halini hatırını sormadığımız kimse kalmayacak. 
Çarşıda, pazarda, sokakta, kahvede Çanakkaleli 
hemşehrilerimizle beraber olacağız” diye konuştu.

“Türkiye Yüzyılı'na yakışır bir Çanakkale'yi 
birlikte büyüteceğiz”
AK Partili Yavaş “Ayrımız gayrımız yok. Hepimiz bu 
kutsal toprağın, bu bereketli denizin, bu tertemiz 
göğün, bu şanlı boğazın evlatlarıyız. Hangi görüşten, 
hangi kökenden olursa olsun her kardeşimizle aynı 
kandan, aynı candanız, aynı hamurdanız. Kardeşiz, 
dostuz, komşuyuz, aileyiz, canız, candanız. Barış ve 
huzur içinde yaşadığımız, güçlü ve mutlu bir ülke için, 
Türkiye Yüzyılı'na yakışır bir Çanakkale'yi birlikte 

büyütmek için omuz omuza çalışacağız” diye konuştu.
“Çanakkale için yapacağımız çok şey var”
Aday adaylık konuşmasında birlik ve beraberlik 
çağrısında bulunan AK Partili Yavaş “Bu ülke de bizim, 
bu şehir de bizim, güzel yarınlar da bizim. Gelin bir 
olalım, birlik olalım, Çanakkalemizi hep birlikte 
mutluluğa, aydınlığa, büyümeye, gelişmeye, maddi 
manevi hak ettiği zenginliğe birlikte kavuşturalım. 
Çanakkale için hep birlikte yapacağımız çok şey var” 
dedi.
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Cumhuriyet Halk Partisi'nde (CHP) Genel Başkan Özgür 
Özel'in başkanlığında yapılan Merkez Yönetim Kurulu 
(MYK) toplantısında, yerel seçim takvimi ve belediye 
başkan adaylığı kriterleri belirlendi. 
CHP Genel Başkanı Özgür Özel başkanlığında toplanan 
MYK üyeleri yerel seçim takvimi ve belediye başkan 
adaylığı kriterlerini de belirlendi. CHP; İstanbul, Ankara ve 
Aydın dışındaki belediye başkanlarını “memnuniyet 
anketi” ile örgüt yöneticileri, il milletvekilleri ve parti 
yöneticilerinin görüşleri alınarak, büyük ölçüde eğilim 
yoklaması ile belirleyecek. Seçim takviminin uygun olması 
halinde, CHP'nin çok güçlü olduğu bazı yerlerde “hakim 
gözetiminde ön seçim” seçeneği de gündemde.

Olağan Kurultay süreci sonrası genel başkan dahil parti 
yönetiminin sil baştan yenilendiği CHP'de, 31 Mart 2024'te 
yapılacak yerel seçimler için çalışmalar hızlandı. Genel 
Başkan Özgür Özel'in başkanlığında toplanan MYK'da aday 
belirleme süreci ve seçim takvimi netleştirildi.
Toplantıda alınan karar doğrultusunda Genel Sekreter Selin 
Sayek Böke ile Genel Başkan Yardımcıları Gökan Zeybek, 
Gül Çiftçi ve Ensar Aytekin imzasıyla, il ve ilçe 
başkanlıklarına izlenecek sürece ilişkin bir genelge 
gönderildi.

28 KASIMDA SONA ERECEK
Genelgeye göre büyükşehir, il, ilçe belediye başkanlıkları ile 

belediye meclis üyeliliğine adaylığı için başvurular bugün 
başlayacak ve 28 Kasım'da sona erecek. Yasa gereği 
görevlerinden istifa etmesi gereken kamu görevlileri en 
son 1 Aralık'ta görevlerinden ayrılmak zorunda.

YÖNETİM ADAYLIK ÜCRETLERİNİ 
BELİRLEDİ
Çanakkale CHP İlçe Başkanları toplantısında aday 
adaylarından alınacak ücretler netleştirildi. 31 Mart 2024 

tarihinde yapılacak olan yerel seçimlerde aday 
adaylarından başvuruda bulunacak adaylardan alınacak 
özel ödentiler ve dosya masrafları hariç il ve ilçe 
başkanlıklarına yapılacak bağış miktarları şöyle;
- Çanakkale Belediye Başkanlığı için İlçe yönetimine 30 
bin TL, İl Başkanlığına 20 Bin TL bağış yapılacak.
- Çanakkale Belediye Meclis üyelikleri için; İlçe 
Başkanlıklarına 5 bin TL, İl Başkanlığına 2 bin 500 TL 
bağış yapılacak.
- İl Genel Meclis üyeliği için ilçe başkanlıklarına 10 bin TL, 
İl Başkanlığına 5 bin TL bağış yapılacak.
- İlçe Belediye Başkanlığı için ilçe başkanlıklarına 20 bin 
TL, İl Başkanlığına 10 bin TL bağış yapılacak.
- Belde Belediye Başkanlığı için ilçe başkanlığına 13 bin 
TL, İl Başkanlığına 7 bin TL bağış yapılacak.
- Kepez ve Küçükkuyu Belde Belediye Başkanlıkları için; 
ilçe başkanlığına 20 bin TL, İl Başkanlığına ise 10 Bin TL 
bağış yapılacak.
İlçe Belediye Meclis üyelikleri için aday sıralamaları belli 
olduktan sonra ikinci bir toplantı düzenleneceği ve bu 
toplantıda bağış ücreti belirlenecek.

Gökçeada Belediyesi'ne 10 ay önce 'yolsuzluk' ve 'rüşvet' 
iddiasıyla düzenlenen operasyonda tutuklanıp görevden 
uzaklaştırılan ve daha sonra adli kontrol şartıyla tahliye 
edilen Belediye Başkanı Ünal Çetin, görülen davanın ilk 
duruşmasında suçlamaların hiçbirini kabul etmediğini 
belirtip, Yargılanmak istiyorum dedi. Sanıkların ve 
tanıkların dinlenmesinin ardından mahkeme heyeti, 
sanıkların yurt dışı ve adli kontrol şartlarını kaldırarak, 
mahkemedeki eksikliklerin giderilmesi ve diğer tanıkların 
dinlenmesi için duruşmayı 22 Mart'a erteledi.
Gökçeada Belediyesi'ne 10 ay önce 'yolsuzluk' ve 'rüşvet' 
iddiasıyla düzenlenen operasyonda tutuklanıp görevden 
uzaklaştırılan ve daha sonra adli kontrol şartıyla tahliye 
edilen Belediye Başkanı Ünal Çetin, görülen davanın ilk 
duruşmasında suçlamaların hiçbirini kabul etmediğini 
belirtip, Yargılanmak istiyorum dedi.
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlar Şube Müdürlüğü ekipleri, 31 Ocak'ta Gökçeada 
Belediyesi'ne 'yolsuzluk' ve 'rüşvet' operasyonu düzenledi. 
Operasyonda Gökçeada Belediye Başkanı Ünal Çetin, imar 
müdürü S.D., kamu çalışanı E.B. ile müteahhitler R.G. ve 
B.B., eski Gökçeada İYİ Parti İlçe Başkanı H. E. gözaltına 
alındı. Emniyetteki işlemlerinin ardından şüpheliler, 
adliyeye sevk edildi. Savcılık sorguları sonrası 3 Şubat'ta 
mahkemeye çıkarılan şüphelilerden Gökçeada Belediye 
Başkanı Ünal Çetin, İmar Müdürü S.D., eski İYİ Parti İlçe 
Başkanı H.E. tutuklanırken, diğer 3 şüpheli ise adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. Rüşvet almakla suçlanan Ünal 
Çetin, soruşturma kapsamında İçişleri Bakanlığı'nca 4 
Şubat'ta görevinden tedbiren uzaklaştırıldı. Çetin'in 20 
Temmuz'da tutukluğunu değerlendiren Sulh Ceza 
Hakimliği, tahliyesine karar verdi. Çanakkale Cezaevi'nde 
tutuklu bulunan Çetin, adli kontrol şartıyla serbest 
bırakıldı.
Olayla ilgili iddianame hazırlanarak dava açıldı. 
İddianamede; MASAK'a gönderilen ihbar mektubu, MASAK 
mali analiz raporları, alınan beyanlar ve toplanan deliller 
ışığında savcı, Gökçeada Belediye Başkanı Ünal Çetin'in; 

K.Ç., S.Y., L.Y., ve M.V.Ç.'den rüşvet talep ettiğini ancak 
kabul edilmediğini belirtti. Şüpheliler S.A., M.M., E.B. ve 
B.B.'den rüşvet talep edildiği, şüphelilerin de bu rüşveti 
verdiğinin altı çizildi. Gökçeada Belediyesi Fen işleri 
Müdürü S.D.'nin; L.Y., S.Y., S.A. ve M.M'.ye yapılan rüşvet 
teklifinde Ünal Çetin ile fikir ve eylem birliği içerisinde 
hareket ettiği de iddianamede yer aldı. Şüphelilerden 
H.E.'nin; S.A. ve M.M.'den alınan rüşvet konusunda Çetin ve 
S.D.'yle birlikte fikir ve eylem birliği içerisinde hareket 
ettiğinin altı çizildi. Şüpheli R.G.'nin, K.C.'ye teklif edilen 
rüşvet suçuna aracılık ettiği belirtildi. Savcı, Ünal Çetin, 
Gökçeada İYİ Parti eski İlçe Başkanı H.E., müteahhit R.G. ve 
İmar Müdürü S.D. hakkında 'rüşvet alma' suçundan 12 yıla 
kadar hapis cezası istedi. B.B., E.B., M.M. ve S.A. hakkında 
ise 'rüşvet verme' suçundan 6 yıla kadar hapis cezası 
talebinde bulundu.

DAVANIN İLK DURUŞMASI GÖRÜLDÜ
Belediye Başkanı Ünal Çetin'inde aralarında bulunduğu 8 
şüphelinin yargılandığı davada ilk duruşma Çanakkale 2. 
Ağır Ceza Mahkemesi'nde, bugün görüldü. Tutuksuz 
yargılanan sanıklardan Ünal Çetin, Gökçeada İYİ Parti eski 
İlçe Başkanı H.E., müteahhit R.G. ve İmar Müdürü S.D., B.B., 

E.B. duruşmada hazır bulundu. Tanık 
Kenan Çeber ise başka bir suçtan 
cezaevinde bulunduğu için 
duruşmaya Ses ve Görüntü Bilişim 
Sistemi (SEGBİS) aracılığıyla katıldı.

'CİDDİ BİR MAĞDURİYET 
YAŞADIM'
Sanık Ünal Çetin, duruşmadaki ilk 
savunmasında, Kamu görevlisiyim. 
Öncesinde de 21 yıllık öğretmenlik 
hayatım vardı. Yaklaşık 6 ay süre 
içerisinde de ciddi bir mağduriyet 
yaşadım. Gökçeada Belediye 
Başkanı olduğum süre içerisinde 
kamunun bana verdiği yetki ve 
yasalar çerçevesinde görevimi 

yerine getirdim. Bu konularla alakalı şahsıma yönelik 
suçlamaların hiçbirini kabul etmiyorum ve yargılanmak 
istiyorum. Bu yargılanma süresi içerisinde sizin müsaade 
ettiğiniz ölçülerde her konuyu en ince ayrıntısına kadar 
anlatmak üzere huzurunuzdayım. Hiçbir şekilde böyle bir 
rüşvet talebim söz konusu olmadı. En ince ayrıntısına 
kadar benden istenen belgeleri mahkemenize ileterek bu 
süreci yaşamak istiyorum. Dolayısıyla iddianameye ait 
sormak istediğiniz her soruyu cevaplamaya hazırım dedi. 
Duruşmaya katılan diğer tutuksuz sanıklar S.D., E.B., B.B., 
R.G., H.E. de haklarındaki suçlamaları kabul etmediklerini 
dile getirdi.
Tanık Kenan Çeber ise ifadesinde, dosya kapsamında 
herhangi bir suçu bulunmadığını, tarlasını arsa vasfına 
dönüştürmek istediği sırada aracıların istediği 100 bin 
liralık tutarın Belediye Başkanı Ünal Çetin'in istediği 
şeklinde algılandığını anlattı.
Sanıkların ve tanıkların dinlenmesinin ardından mahkeme 
heyeti, sanıkların yurt dışı ve adli kontrol şartlarını 
kaldırarak, mahkemedeki eksikliklerin giderilmesi ve diğer 
tanıkların dinlenmesi için duruşmayı 22 Mart'a erteledi.

Tüm Adli Kontrol Şartları Kaldırıldı

CHP'de Aday Belirleme Kriterleri Belirlendi!

3 ADAY ÖNSEÇİM 
İTTİFAKI

Çanakkale Belediye Başkan Aday 
Adayı olan Cumhuriyet Halk Partili üç 
isim ittifak yaptılar. Aday adayları 
arasında önseçim ittifakı kararı alındı. 
Çanakkale'de yerel seçimlerin öncesinde, siyaset hızlandı. 
Cumhuriyet Halk Partisi'nde aday adaylığı süreci hızlı bir 
şekilde devam ederken, üç aday adeta ittifak yaptı.
Çanakkale Belediye Başkan Aday Adayı olan Erdal Gezen, 
Mehmet Öngen ve İrfan Mutluay, önseçim taleplerini 
dilekçeleştirdiler. Üç aday adayı partilerine CHP'nin adayı 
önseçim ile belirlensin talebi ile dilekçe sundular.



Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 2002 
yılından beri sürdürdüğü belediye başkanlığı için 
önümüzdeki yerel seçimlerde aday olmayacağını 
açıkladı. Gökhan, 21 yıllık başkanlığı boyunca kentin 
altyapısını ve çevresini geliştirdiğini, kadın, yaşlı, genç, 
engelli ve sokak hayvanlarına yönelik hizmetler 
verdiğini, barış ve özgürlükçü bir kent ortamı 
oluşturmaya çalıştığını söyledi. Gökhan, 
“Çanakkalelilere karşı büyük bir sevgi ve saygı 
besliyorum. Bu kentin bir parçası olmaktan gurur 
duyuyorum” dedi.
2002 yılından beri Çanakkale Belediye Başkanlığını 
yapan Ülgür Gökhan, önümüzdeki yerel seçimlerde 
aday olmayacağını açıkladı. Eşi ile beraber düzenlediği 
basın toplantısında bu önemli kararı açıklayan Başkan 
Gökhan'ın açıklamasında duygulu anlar da yaşandı. 31 
Mart yerel seçimleri ile beraber Başkan Gökhan'ın 
kesintisiz 22 yıllık başkanlığı son bulacak.
Yerel seçimlere doğru hızla gidilirken tüm gözler 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'a 
çevrilmişti. Gökhan'ın kararı başta CHP olmak üzere 
diğer partiler için de büyük önem taşıyordu. Gökhan 
girdiği her seçimde tüm rakiplerine fark atarak 
kazandı. Bu yüzden hem partisinden hem de diğer 
partilerde ona karşı aday adayı ve aday olarak çıkmak 
çok kolay olmuyordu. Bu yüzden Başkan Gökhan'ın 
kararı çok büyük önem taşıyordu.
CHP genel merkezinde yaşanan değişimle beraber bir 
süredir Başkan Gökhan'ın da aday olmayacağı 
konuşuluyordu. Son günlerde bizzat kendisi aday 
olmayacağını açıklamıştı. Bu toplantı da o açıklamanın 
resmileşmesi olarak görüldü. Merakla beklenen 
açıklama da dün yapıldı.

İLÇE BAŞKANLIĞI'NDA AÇIKLAMA 
YAPTI
Başkan Gökhan, bu önemli açıklamayı Cumhuriyet 
Halk Partisi Merkez İlçe Başkanlığı'nda yaptı. Basın 
toplantısına Belediye Başkanı Ülgür Gökhan ve eşi Hale 
Gökhan, CHP Merkez İlçe Başkanı İbrahim Can Ergun, 
Belediye Başkan Yardımcısı M. İrfan Mutluay başta 
olmak üzere, partililer ve basın mensupları katıldı.
Başkan Gökhan, basın açıklamasında, “Siyasi 
süreçlerime de kısaca değinmek istiyorum; 1989-1994 
Sosyal Demokrat Halkçı Parti Belediye Meclis Üyeliği, 
1994 Cumhuriyet Halk Partisi Kurucu İl Başkanlığı, CHP 
– SHP Birleşme Kurultayı CHP Divan Başkanlığı, 1999 -
2004 seçimleri CHP Belediye Meclis Üyeliği devam etti. 
Ta ki 2002 yılı Kasım ayında gerçekleşecek genel 
seçimler için dönemin Belediye Başkanı Sayın İsmail 
Özay'ın Milletvekili adayı olmak istemesine dek. Sayın 
Özay'ın aday olabilmek üzere Belediye Başkanlığı 
görevinden ayrılması üzerine, partimin azınlıkta 
olduğu Belediye Meclisinden, MHP ve DYP'li üyelerin de 
desteğiyle Belediye Başkanı olarak seçildim. Sırası 
gelmişken 1999-2004 dönemi Çanakkale Belediye 
Meclisi'nin tüm üyelerine bana duydukları güven için 
bir kez daha minnet ve teşekkürlerimi sunmak isterim. 
12 Ağustos 2002'de Sayın İsmail Özay'dan Çanakkale 
Belediyesi mührünü teslim aldım ve Belediye 
Başkanlığı yolculuğum böylece başlamış oldu.

2002 YILINDA BAŞKAN OLDUM
12 Ağustos 2002 tarihinde başkanlığa adım attığını 
hatırlatan Gökhan açıklamalarını şöyle sürdürdü; “Bu 
sürede; Çanakkale'nin gelişmesi, sürdürülebilir bir 
şekilde dengeli, koruyup yaşatan bir anlayışla 

büyümesi için emek harcadık. İnadına alt yapı diyerek 
kentsel altyapının yanında büyük ölçekli çevre 
yatırımlarıyla da birçok yerel yönetime örnek olduk. 
İmar rantının kent rantına dönüşmesi için risk aldık, 
öncülük ettik.
Kadın, yaşlı, genç, çocuk herkes için eğitim ve öğrenme 
olanaklarını oluşturmak için, kenti sanatla, kültürle 
buluşturmak, kültürel varlıklara, çevresel değerlere 
sahip çıkmak için, ağacı, ormanı, suyu korumak, 
kurdun, kuşun hakkını savunmak için büyük 
mücadeleler verdik.
En büyük mücadelem; “Barışın Kenti” dediğimiz, 
yaşanabilir kentler sıralamasında hep en tepede olan 
Çanakkale'nin, farklı etnik kökenlere, dile, dine, yaşam 
biçimine sahip tüm hemşerilerimin özgürlük, barış ve 
ahenk içinde yaşamasının teminatı olabilmekti. Bu 
yolda da çok emek verdik, kentin rantını, kişilere, 
büyük şirketlere peşkeş çektirmemek yine kente 
kazandırmak için zor yollardan geçtik, kumpaslara 
maruz kaldık, mahkemelerde yargılandık, müfettişten 
başımızı kaldıramadık, ama o başı kimsenin önünde 
eğmedik.
Bugün geriye dönüp baktığımda gurur duyacağım 
büyük eserler, yerleşmiş önemli anlayışlar var bu 
kentte.
En büyük gurur kaynaklarımdan biri de Çanakkaleli 
hemşerilerime “senin de başkanın rüşvet almış, 
şuradan kendine yakınlarına rant sağlamış, biz hizmet 
beklerken o senin benim vergimle oluşan kaynağı har 
vurup harman savurmuş” dedirtmedim ya çok 
mutluyum.
Bugün Çanakkale Belediyesi hayata geçirdiği pek çok 
öncü ve cesaret isteyen yatırımıyla önemli sorunlarını 
çözmüş, kurumsal alt yapısı sağlam, bu ekonomik 
koşullara rağmen varlıklarını arttırmış örnek bir 
belediyedir. Evet gelişen kentle birlikte yollar, 
kanalizasyonlar, binalar yapılır, çöpleri toplanır elbette, 
bunlar belediyeciliğin hiç bitmeyen işleridir. Fakat 
aslolan bu hizmetleri kullanacak insanın yaşamına 
değer katmak, çocuğa, gence, yaşlıya, engelliye, kadına, 
yoksula, sokak hayvanına kendisini özel ve önemli 
hissettirmektir. İnsanlık onurunu, insan haklarını, 
adaleti, eşitliği korumak kollamaktır. Çünkü kent 
demek; herkesin özgür ve eşit koşullarda kardeşçe, 
dayanışma içinde yaşayabildiği yer demektir.

ADAY OLMAMA KARARI ALDIM
Şimdi kendi kişisel tarihimde bir yol ayrımına geldim. 
Siz değerli basın mensuplarının aracılığıyla 
kamuoyuna seslenmek istiyorum. 2002 yılından bu 
yana sürdürdüğüm Belediye Başkanlığı için yaklaşan 

seçimlerde aday olmama kararı aldım.
Böylesine özel, böylesine önemli, dünya tarihinin 
akışını değiştirmiş bir kentin, mutlu, modern, uygar 
Çanakkalelilerin Belediye Başkanı olma ayrıcalığına 21 
senedir beni layık gören tüm hemşerilerime, partime, 
her şeyden önce teşekkür ve minnet borcumu ifade 
etmeliyim. Çanakkale halkı tarafından, bu denli 
sevilmek, ilgi görmek, desteklenmek, yapılan onca 
haksızlığa, hukuksuzluğa karşı korunup, kollanmak 
benim için ifadesi imkânsız bir duygu, bu eşsiz duyguyu 
daima kalbimde taşıyacağım ve bu sevginin gücüyle 
çok mutlu olacağım. Bu süreçte istemeden kırdığım, 
incittiğim kimse varsa aflarına sığınıyor, herkesin 
hakkını helal etmesini diliyorum. 21 yıllık Belediye 
Başkanlığı görevim boyunca Belediye Meclisinde, 
bürokraside, birliklerde, sivil toplum kuruluşlarında, 
odalarda, borsalarda, derneklerde, kent konseyinde, 
muhtarlıklarda, siyasi partilerde birlikte çalışıp 
ürettiğimiz herkese teşekkür ederim,
Görev sürem boyunca Çanakkale Belediyesinde hizmet 
üretmek için birlikte çalıştığımız bugün aramızda olan 
olmayan tüm Çanakkale Belediyesi emekçilerine, Uzun 
yıllardır yaptığımız çalışmaları kamuoyu ile 
paylaşmamıza aracı olan bugün aramızda olan ya da 
kaybettiğimiz tüm basın emekçilerine, Beni bu kentin 
Başkan Ülgür Amcası yapıp bağrına basan, annesinin 
elini bırakıp Başkan amca diyerek koşarak sarılan tüm 
çocuklara çok teşekkür ediyorum. Çocukların sevgisini 
kazanmak benim için çok özel ve ayrıcalıklı tarifi 
olmayan bir duygu.

Bu kentin uygar, üreten, düşünen cesur kadınlarına da 
özel bir teşekkürüm var. Kent yaşamına kattığınız 
değer, yıllarca yeniden seçilmemde biliyorum ki en 
büyük pay bu kentin kadınlarınındır, sağ olun var olun…
Bir özel teşekkürüm de aileme olacaktır, kolay değil 
ailece planlarınızın, programlarınızın yanında bir de 
kentin planları vardır hep gündeminizde, evdeki 
huzurunuz sonsuz olsa da omuzunuzda dışarıdan 
taşıdığınız yüklerle girersiniz eve… Yıllardır ev ve 
sosyal hayatımızı müthiş bir ahenk içinde birleştirerek, 
bu dengeli hayatı yaşamamda, başarılı olmamda, 
sağlıklı olmamda, en önemlisi mutlu olmamda en 
büyük pay sahibi, sırdaşım, en iyi arkadaşım, elimi hiç 
bırakmayan sevgili eşim Hale Hanım'a özel teşekkür 
etmek isterim. Çocuklarıma, torunlarıma da bu zor ve 
zahmetli yolculukta bana gösterdikleri destek, sabır ve 
anlayış için çok teşekkür ederim.”

626 Kasım 2023 Pazargazetedegisim.com

21 YILLIK BAŞKANLIK SON BULUYOR: 
ÜLGÜR GÖKHAN'DAN VEDA
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Yeni Yılda Belediye Hizmetlerinde Yüzde 200 Zam!
Çanakkale Belediyesi 2024 yılı ücret tarifesinde 
yeniden değerleme oranı baz alınarak fiyat artışları 
yaptı. Bazı hizmet kalemlerindeki artışlar %200'leri 
buldu. En fazla artış inşaat ile ilgili hizmetlere yapıldı. 
İmar durum ücretleri ortalama%96 oranında arttı. 
İnşaat ruhsatı, başvuru inceleme ücretleri, muvakkat, 
inşaat projesi ve yıkım planı kontrol ücreti, belediyeye 
ait yağmur suyu kanallarının ve kanallarının 
kullanması halinde alınan temel atık su bedeli 
ücretlerinde ise %96 oranında artış yapıldı. Mezar yeri 
fiyatları 4 bin liradan 10 bin liraya çıktı.
Su kanal müdürlüğü hizmetlerinde de fiyat 
artışları oldu
Şehir içi vidanjör çekim ücreti, kanal açma ücreti, 
altyapı bağlantı bedeli gibi su şebeke hizmetleri 
üzerine ortalama %80'lik bir artış yapıldı.
Kimyasal maliyet artışlarına bağlı olarak içme suyu 
laboratuvar hizmetleri ortalama %97 artırıldı.
Temizlik işleri müdürlüğü katı atık yönetim sistemi 
ücretlerinde de artışlar yapıldı
Meskenlerde %33'lük bir artış 
Konaklama tesislerinde ortalama %40 artış
Lokanta, kafe, bar, gıda imalathaneleri, gıda hizmeti 
verenler işletmelerde ise %40 oranında artış yapıldı

Toplu taşıma ruhsat düzenleme ve devir ücretleri 200 
bine TL'ye çıkarıldı
Halk otobüsü ruhsat Düzenleme ve Devir Ücretleri 75 
bin liradan 200 bin liraya
Halk otobüsü araç uygunluk vergisi düzenleme ücreti, 
14 bin liradan 25 bin liraya
Şehir içi ve mücavir alanlarda ticari taksi ruhsat 
düzenleme ve devri ücreti 100 bin liradan 200 bin 
liraya
Şehir içi ve mücavir alanlarda bulunan mevcut taksi 
duraklarına ikinci hizmet noktası verilmesi ücreti araç 
başına 91 bin 525 liradan 200 bin liraya

Aksu, Adaylık Başvurusunu Yaptı
AK Parti'den Kepez Belediyesi aday adayı olmak için 
Cüneyt Aksu başvuruda bulundu.
Yerel seçimlere doğru gidilirken, aday adayı başvuruları da 
hızlandı. Türkiye'nin en fazla nüfusuna ait olan Kepez 
Beldesi içinde aday adayı başvuruları başladı. AK Parti'den 
Kepez Belediye başkan aday adaylığı için Cüneyt Aksu, 
Merkez İlçe Başkanlığı'na başvuruda bulundu.
Adaylık dosyasını teslim etmesinin ardından 
açıklamalarda bulunan Cüneyt Aksu, "Ben Kepez'de 
doğdum, Kepez'de büyüdüm, Kepez'de yaşamaktayım. 
Kepez'in sorunlarını yakından bilen ve takip eden biriyim. 
Kepez şehir olarak hızla büyürken belediyecilik anlamında 
maalesef çok geride kalmış plansız büyümüş ve bu plansız 

büyüme beraberinde birçok sorunu getirmiştir. Kepez 
hakettiği şekilde yönetilememiştir. Ben ve ekibim 
projelerimizle Kepez'imizi hakettiği şekilde yönetmeye ve 
sorunlarını çözmeye geliyoruz. İnşallah 31 Mart 2024 
seçimlerinden sonra kıymatli Kepez halkının takdirleriyle 
belediye başkanlığı seçimini alacağız. Bundan hiçbir 
şüphemiz yoktur. Çünkü Kepez halkı hizmet 
beklemektedir. Halkımız bu hizmetinde Kepez'e AK Parti 
tarafından sunulacağının bilincindedir. Son olarakta şunu 
söylemek istiyorum. AK Parti belediyeciliğinde Kepez 
kişilerin takip edildiği değil yapılan iş ve yatırımların takip 
edildiği bir belediye yöneticiliğine kavuşacaktır. Bundan 
herkes emin olsun. Allah yar ve yardımcımız olsun" dedi.

Gider'den Çan ve Lapseki'ye Çifte Müjde
AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, 
Lapseki'de Emniyet Müdürlüğü Hizmet Binası ve Çan 
Fen Lisesi'nin yeni hizmet binalarının Aralık ayında 
ihaleye çıkarılarak kısa sürede faaliyete geçmesinin 
planlandığını açıkladı.
AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, 
Lapseki'de Emniyet Müdürlüğü Hizmet Binası  ve Çan 
Fen Lisesi'nin yeni hizmet binalarının Aralık ayında 
ihaleye çıkarılarak kısa sürede faaliyete geçmesinin 
planlandığını açıkladı.
Çan ve Lapseki'nin ihtiyacı olan iki hizmet binası, 
Aralık ayında ihaleye çıkarak yapımına başlanacak. 
Konuyla ilgili açıklama yapan AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Ayhan Gider, öncelikli Çan'da Fen 
Lisesi'nin ihtiyacı olan yeni hizmet binası ile eğitim 
kalitesinin ve sosyal imkanların artırılmasının 
öngörüldüğünü belirterek; “Çan Fen Lisesi'nde 24 
derslikli yeni bir okul binasına ek olarak, 200 kişilik 
öğrenci pansiyonu ve spor salonu inşa edilecek. 
Çanakkale başta olmak üzere, Türkiye'nin dört bir 
yanından belirli bir başarı kıstasını geçmiş 
öğrencilerin eğitim göreceği alanların da tüm 
ihtiyaçları karşılar vaziyette olması bizler için önemli. 
İçerisinde yemekhaneden, bilgisayar dersliğine, 
kütüphanesinden, laboratuvarlarına kadar her türlü 
teknik altyapı son teknolojiye göre kurulmuş olacak. 

Bunun yanında yatılı bir okul olma özelliği de olan Çan 
Fen Lisesi'nde sosyal donatıların da ihtiyaçları 
karşılaması gerekiyor. Bu kapsamda spor salonuna ek 
olarak 3 bin 800 metrekarelik bahçe ve halı saha da 
proje kapsamında olacak. Öğrencilerimiz, her imkana 
ulaşarak eğitimlerini rahat bir ortamda 

sürdürebilecekler” dedi.  Lapseki'de ise yeni ilçe 
emniyet müdürlüğü binasının yapımı için yine Aralık 
ayında ihaleye çıkılacağını belirten Gider; “zemin + iki 
kat olarak yapılacak yeni emniyet binası, gelişmekte 
olan Lapseki'nin ihtiyaçlarına cevap verecek nitelikte 
olacak” dedi.

Çanakkale'de Ekim 
ayında 850 konut satıldı
Çanakkale'de Eylül ayında 999 konut satılırken, Ekim 
ayında bu sayı 850'ye düşmesi dikkat çekti. Türkiye 
genelinde ise Ekim ayında 93 bin 761 konut satıldı
TÜİK tarafından yapılan açıklamaya göre; Türkiye 
genelinde konut satışları Ekim ayında bir önceki yılın 
aynı ayına göre %8,7 azalarak 93 bin 761 oldu. Konut 
satışlarında İstanbul 14 bin 941 konut satışı ve %15,9 ile 
en yüksek paya sahip oldu. Satış sayılarına göre 
İstanbul'u 7 bin 394 konut satışı ve %7,9 pay ile 
Ankara, 5 bin 192 konut satışı ve %5,5 pay ile İzmir 
izledi. Konut satış sayısının en az olduğu iller sırasıyla 
40 konut ile Hakkari, 43 konut ile Ardahan ve 80 konut 
ile Bayburt oldu.
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Bayramiç çiftçisine bölgede büyük yatırımları olan Truva 
bakır firması tarafından önemli destekler veriliyor. Truva 
Bakır Maden İşletmeleri A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı 
Kazım Cengiz, bölge çiftçisinin, üreticisinin hep yanlarında 
olacaklarını belirtti.
Bayramiç Ziraat Odası Kasım ayı meclis toplantısında 
üreticilere alınan ilaçlama dronu teslim edildi. Oda 
binasında yapılan toplantıya Truva Bakır işletmeleri A.Ş 
yönetim kurulu başkanı Kazım Cengiz, İşletme Müdürü 
Ünsal Arkadaş ve Halkla İlişkiler Uzmanı Mehmet Naci 
Tülek, katıldı. Bayramiç Ziraat Odası Başkanı Mesut Şen, 
“ilaçlama ve Gübreleme amacıyla alınarak, Odamız 

üyelerinin hizmetine verilen Dron'u hibe eden Kazım 
Cengiz 'e teşekkür ediyoruz” dedi.
Kazım Cengiz' de, bu güne kadar olduğu gibi bu günden 
sonra da üreticilerimizin, çiftçimizin daima yanında 
olacağız. Çağdaş, sürdürülebilir, insan sağlığını önde tutan, 
yatırımlarla, yardımlarla çiftçilerimizin, üreticilerimizin 
yanında olmaya çalışacağız. Köylerimizde toplum yararına 
ve yüksek teknoloji ile üretimi geliştiren yatırımlar 
konusunda bizler üzerimize düşeni yerine getirmeye 
hazırız. Hibe ettiğimiz dron ziraat odamıza ve üyelerine 
hayırlı olsun” dedi.  

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) tarafından açıklanan 
verilere göre, Çanakkale'de trafiğe kayıtlı taşıt sayısı 
Ekim ayı sonu itibarıyla 277 bin 527 oldu. 
Çanakkale'de trafiğe kayıtlı taşıtların %52,8'ini 
otomobil, %17,4'ünü motosiklet, %15,7'sini kamyonet, 
%7,7'sini traktör, %3,4'ünü kamyon, %1,8'ini minibüs, 
%0,7'sini otobüs ve %0,3'ünü özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu.
Ekim ayında Çanakkale'de trafiğe kayıtlı 14 bin 363 
adet taşıtın kaydı yapıldı. Bu sayı, bir önceki aya göre 
%4,1 artarken, geçen yılın aynı ayına göre %80,4 arttı.
Ekim ayında Çanakkale'de trafiğe kayıtlı en fazla 
sayıda taşıt otomobil oldu. 7 bin 549 adet otomobilin 
trafiğe kaydı yapıldı. Bu sayıyı sırasıyla 3 bin 892 adet 
motosiklet, 2 bin 887 adet kamyonet, 1 bin 719 adet 
traktör, 566 adet kamyon, 415 adet minibüs, 207 adet 
otobüs ve 122 adet özel amaçlı taşıt izledi.
Çanakkale'de trafiğe kayıtlı taşıtların yakıt türüne 
göre dağılımında ise %53,7'si benzinli, %17,6'sı dizel, 
%9,1'i hibrit, %5,9'u elektrikli ve %1,4'ü LPG'li oldu.

Truva bakırdan çiftçilere ilaçlama dronu desteği

Lapseki'de kraliçe arı projesinde ilk ürün alındı

Lapseki'de arıcılığı geliştirmek için başlatılan “Kraliçe 
Arılar” projesinde ilk hasad yapıldı.
İlçede proje TÜMAD Madencilik'in desteği ile hayata 
geçirildi. Geçen yıl temeli atılan, kırsal bölgelerde arıcılığın 
geliştirilmesi amacıyla başlatılan "Kraliçe Arılar” projesinde 
ise, Şahinli, Kocabaşlar ve Dumanlı köylerinde, bölgenin 
eşsiz florasından üretilen meşe ve çam balı hasadının 
tanıtımı yapıldı. Projenin anlatıldığı toplantıya Lapseki  

Kaymakamı Emre Öztürk, Lapseki Belediye Başkanı Eyüp 
Yılmaz, İlçe Tarım ve Orman Müdürü Ali Kaçan, ilçe Halk 
Eğitim Merkezi müdürü Zafer Çelik, Köylerin Muhtarları ve 
şirket yöneticilerinin katıldı. Toplum Yatırımı İzleme 
Toplantısında, gelir ve refah düzeyinin güçlendirilmesi ve 
tarımsal ürünlerin daha iyi değerlendirilmesi projeleri ile 
TÜMAD'ın çevresel ve sosyal faaliyetlerinin bir yıllık 
gelişimi anlatıldı.
Toplantıda ayrıca TÜMAD'ın, Aile ve Sosyal Politikalar 
Bakanlığı gerekliliklerine uygun şekilde yapımına başladığı 
ve, 104 çocuk kapasiteli Kreş ve Gündüz Bakım Evinin, 
önümüzdeki yılın ilk yarısı tamamlanarak ilçemize 
kazandırılacağı müjdesi verildi.
Belediye Başkanı Yılmaz, yaptığı açıklamada, madencilik 
firması yetkililerinin 100 çocuğa hizmet edecek kreş 
yapımıyla ilgili sözlerini tuttuğunu söyledi.Temeli atılan 
yatırımın hızla sürdüğünü belirten Yılmaz, "İnşallah 6 ay 
içinde, 25 personele istihdam sağlayacak kreşin hep 
beraber açılışını yapacağımızı düşünüyorum. Bunun için 
Lapsekililer adına çok teşekkür ediyorum." dedi.

Esnafa Müjde! İşletme Kredisi üst limiti 650 bin TL'ye çıktı

Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Ünal Özcan, kooperatiflerin 500 bin lira olan kredi üst 
limitinin 650 bin lira, yıllık yüzde 20 olan faiz oranının da 
yüzde 22.5 olarak güncellendiğini söyledi. Başkan Özcan, 
bazı mesleklerde, NACE kodu limit sınırlamasının da 
kaldırıldığını duyurdu.
Antalya'da düzenlenen esnaf toplantısı ve eğitim 
seminerine katılan Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği Başkanı Ünal Özcan, TESKOMP Genel Başkanı 

Abdülkadir Akgül ve Ticaret Bakan Yardımcısı Mahmut 
Gürcan'ın da katıldığı toplantının ardından, 
değerlendirmelerde bulundu. Eğitim semineri sonrasında 
yapılan toplantıda, alınan kararların esnaf ve sanatkarların 
taleplerine bir nebze de olsa cevap niteliğinde olduğunu 
belirten Başkan Özcan, “Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar 
Teşkilatları olarak (mesleki odalarımız, Kredi Kefalet 
Kooperatiflerimizin) üst kuruluş konfederasyonumuz ve 
ilgili bakanlıklar nezdinde dile getirerek talep etmiş olduğu, 
kredi alma şartlarında, Is makinesi isletmeciliği, kadın 
kuaförlüğü, erkek berberliği, karayolu ile yük taşımacılığı, 
minibüsçülük, pazarlarda yapılan ticaret, servis aracı 
isletmeciliği, taksicilik, terzilik, tüp gaz perakende 
ticareti,otobüsçülük,cay ocakları,kıraathaneler, sıhhi 
tesisatçılık meslek dallarında NACE KOD UYGULAMASI 
KALDIRILMASI talebimiz uygun bulunmuş olup,bu 
doğrultuda ilgili esnaf ve sanatkarlarımızda, Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi kefalet kooperatifleri aracılığı ile şahıs 
üst limiti olan 650 bin TL (Kooperatiflerimizin sınıflandırma 
durumuna göre) kredi kullanabileceklerdir.

Çanakkale'de Trafiğe Kayıtlı 
Taşıt 277 Bin 527 Oldu

Çanakkale ve Balıkesir, Ar-Ge 
çalışmalarına 1 milyar 
729 milyon TL harcadı

2022 yılında 
Balıkesir ve 
Çanakkale 
bölgesinde Ar-Ge 
harcaması 1 
milyar 729 milyon 
479 bin 358 TL 
oldu. Bu rakam, 
Türkiye'nin 
toplam Ar-Ge 
harcamasının 

yaklaşık %8,8'ine denk geliyor.
Bölgedeki Ar-Ge harcamalarının büyük çoğunluğu 
(%61,4) mali ve mali olmayan şirketler tarafından 
yapıldı. Yükseköğretim kurumları da bölgedeki Ar-Ge 
harcamalarında önemli bir paya sahip (%33,8).
Bölgedeki Ar-Ge harcamalarının en büyük kalemleri 
personel harcamaları (%47,3) ve araştırma 
harcamaları (%30,2) oldu.
Balıkesir ve Çanakkale bölgesinde Ar-Ge harcamaları, 
özellikle imalat sanayinde yoğunlaşıyor. 2022 yılında 
bölgedeki toplam Ar-Ge harcamasının %72,3'ü imalat 
sanayinde yapıldı.
Bölgedeki Ar-Ge harcamaları, teknoloji düzeylerine 
göre de incelendiğinde, yüksek teknoloji 
faaliyetlerindeki girişimlerin en fazla Ar-Ge 
harcaması yaptığı görülüyor. 2022 yılında bölgedeki 
toplam Ar-Ge harcamasının %49,1'i yüksek teknoloji 
faaliyetindeki girişimler tarafından gerçekleştirildi.
Balıkesir ve Çanakkale bölgesi, Ar-Ge harcamalarını 
artırarak bölgenin ekonomik ve sosyal gelişimine 
katkı sağlamayı hedefliyor.
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Çanakkale Belediye Başkan Aday Adayı Mehmet 
Öngen, Çanakkale'nin turizm potansiyelini artırmak 
için Sarıçay Projesi'ni tanıttı. Proje, Sarıçay'ı bir balıkçı 
limanı, yat limanı, turistik alan ve kültür merkezine 
dönüştürmeyi hedefliyor. Projenin hayata geçirilmesi 
halinde, Çanakkale'nin turizm gelirleri artacak ve 
istihdam sağlanacak. Öngen, projenin hayata 
geçirilmesi için ortak akıl kullanılmasını ve 
Çanakkale'nin önceliğinin olmasını istedi. Öngen, 
projenin hayata geçirilmesi için ortak akıl 
kullanılmasını ve Çanakkale'nin önceliğinin olmasını 
istedi.
Sarıçay lansman toplantısına Cumhuriyet Halk Partisi 
üyelerinin yanı sıra çok sayıda Çanakkaleli 'de katıldı. 
Lansman toplantısının başında yurtdışında yaşayan 
ünlü turizmci Hüseyin Baraner'in kent ve kent turizmi 
ile ilgili tespit ve önerilerinin yer aldığı video gösterisi 
ile başladı. Çanakkale'nin kadim tarihini ve turistik 
değerlerini konusunda bilgiler veren. Baraner, aynı 
zamanda yerel seçimlerde Çanakkale'yi desteklediğini 
vurgulayarak, kentin potansiyelinin dünya piyasasına 
yeterince sunulamamış olmasını üzücü bulduğunu 
ifade etti. Çanakkale'nin Assos ve Troya gibi önemli 
tarihi ve kültürel değerlere ev sahipliği yapmasına 
rağmen, dünya çapında yeterince tanıtılamamasını 
eleştiren Baraner, kentin sadece kadim tarih ile sınırlı 
kaldığını ve vizyonsuzlukla mücadele ettiğini belirtti. 
Baraner, Çanakkale'nin sahip olduğu zengin mirası 
daha etkili bir şekilde tanıtmak için atılması gereken 
adımların olduğunu dile getirdi. Turizmci Hüseyin 
Baraner'in tespitleri arasında, Çanakkale'nin turizm 
potansiyelinin daha fazla geliştirilmesi için altyapı ve 
tanıtım çalışmalarının artırılması gerekliliği 
bulunuyor. Baraner, bu çabaların sadece yerel 
yönetimler tarafından değil, aynı zamanda özel sektör 
ve sivil toplum kuruluşları tarafından da 
desteklenmesi gerektiğini vurguladı. Baraner'in 
önerileri arasında uluslararası turizm fuarlarına daha 
aktif bir şekilde katılım, dijital pazarlama stratejilerinin 
güçlendirilmesi, turistik rotaların çeşitlendirilmesi ve 
konaklama imkanlarının artırılması yer alıyor. Ayrıca, 
Çanakkale'nin sadece tarih turizmiyle değil, aynı 
zamanda doğa turizmi, gastronomi turizmi ve etkinlik 
bazlı turizmle de ön plana çıkması gerektiğini 
savunan Baraner, kentin turistlere sunduğu çeşitli 
deneyimleri vurgulayarak turizmin daha çeşitlenmesi 
gerektiğini belirtti.

Çanakkale yöresel yemekleri 
Çanakkale Gastronomi Evi' de 
sunulabilir
Sarıçay Projesi sunumu öncesinde Çanakkale ve 
gastronomi konusunda Çanakkale Gastronomi 
Derneği Başkanı Kubilay Özben' görüşlerini açıkladı. 
Çanakkale, zengin tarihi ve kültürel mirasıyla olduğu 
kadar, kendine özgü lezzetleriyle de bilinen bir şehir 
olarak öne çıktığını ifade eden Özben konuşmasında, 
dernek olarak Çanakkale'nin yöresel lezzetlerini daha 
geniş kitlelere tanıtmak ve bu lezzetleri uygun 
fiyatlarla sunmak amacıyla harekete geçtiklerini 
belirtti. Bu doğrultuda, dernek tarafından planlanan 
"Çanakkale Gastronomi Evi" projesinin önemli bir 
kilometre taşı olacağını vurgulayan Özben, evin, 
şehrin kültürel zenginliklerini yansıtan ve uygun 
fiyatlarla sunulan yöresel yemeklerin merkezi 
olacağını ifade etti.

Sarıçay Projesi, Çanakkale'yi 
Güzelleştirmeye ve İstihdam 
Yaratmaya Hazırlanıyor
Lansman toplantısında CHP Çanakkale Belediye 
Başkan Aday Adayı Mehmet Öngen'in “Çanakkale'nin 
tanıtımına önemli bir katkı sağlayacak “ dediği Sarıçay 
projeni sunumunu vizyoner isimlerinden Mühendis 
Sedat Cahit Ürün yaptı. Ürün, Sarıçay ile ilgili heyecan 
veren projenin detaylarını paylaşarak, bölgede 
benzersiz bir dönüşüm gerçekleşeceğinin altını çizdi.  
Proje için yerel yönetimlerden yeterli destek alamamış 
olmanın sıkıntısını yaşadığını belirtti. Ürün, proje için 
potansiyel bir destekçi olan Mehmet Öngen'in projeye 
ilgi gösterdiğini ve kaynak sağlamanın mümkün 
olduğunu ifade etti.  Sarıçay Projesi, 500 balıkçı kayığı 
ve 400 yatı kapsayan geniş bir perspektife sahip 
olduğunu Projede yer alacak olan detaylar arasında, 
bölge için kapsamlı bir ekonomik ve estetik değer 
getirecek unsurlar bulunduğunu anlatan Ürün, 
projenin gerçekleşmesi halinde yatırımcı bulmanın zor 
olmayacağını vurguladı. Projenin katma değeri 
oldukça yüksek olduğunda ifade enden Ürün   
“Sarıçay Projesi, sadece turizmi değil, aynı zamanda 
yerel ekonomiyi canlandıracak ve istihdam yaratacak 
önemli bir dönüşümü içeriyor. Projede Ayrıca, 30 bin 
araç kapasiteli bir otopark alanı da inşa edileceğiz. 
Sarıçay'ın taşma tehlikesi yok. Proje ile şehrin 
güzelleşecek ve bölgeye önemli katkılar sağlayacak” 

dedi. Ürün, projenin, Çanakkale'nin balıkçılarını 
güvence altına alacak çağdaş bir balıkçı limanını da 
içerdiğini belirtti. Balıkçıların şu an risk altında 
olduğunu söyleyen Ürün, Sarıçay önüne yapılacak 
mendireğin emniyet sağlayacağını ve projenin 
bölgedeki balıkçılar için büyük bir güvenlik önlemi 
olacağını dile getirdi. Sarıçay Projesi'nin hayata 
geçirilmesiyle Çanakkale'nin sadece ekonomik 
anlamda değil, aynı zamanda estetik ve turistik 
açıdan da önemli bir çıkış yapacağını belirten Ürün 
Projenin, bölgenin kalkınmasına ve sürdürülebilir 
turizmin gelişimine katkı sağlayacağını söyledi.

Projelerimi Çanakkale 
İçin Hazırladım ve Paylaşacağım
Sedat Cahit Ürün'ün Sarıçay Projesi sunumunun 
ardından sahneye gelen CHP Çanakkale Belediye 
Başkan Aday Ayı Mehmet Öngen sözlerine Amerikalı 
Martin Luther King'in, "Bir Hayalim Var" sözünden 
hareketle, inanılırsa başarılabiliriz” diyerek başladı. 
Öngen kendinin de bir hayali olduğunu, haylinin de 
Çanakkale olduğunu ifade ederek şunları söyledi. ” 
Aşağı yukarı bir yıldır çalışıyorum. Bunca deneyim, 
bunca vizyon, bunca birikim, bunca enerji doğduğun 
büyüdüğü değil, Yeşilyurt'ta doğdum, büyüdüğüm ve 
çocuklarımın da doğduğu bu kent için harcamaya yola 
çıktım. Ve Cumhuriyet Halk Partisi'nden aday adayı 
oldum. İnşallah ileride aday olursak hazırladığımız 
muhteşem projeleri de tanıtma imkanı olur. 
Lansamnını yaptığımız Sarıçay Projesi dahil hazır olan 
ve Çanakkale'nin gelişimine büyük katkı sağlayacak 
olan projeleri aday olamazsam da aday olan ve 
Çanakkale Belediye başkanı olacak isim ile 
paylaşacağım. Bu edenle proje çalışmalarım boşa 
gitmeyecek. Projelimi ben bu projelere çok ciddi bir 
yıldan beri çalışıyorum. Ciddi bir emek verildi. 
Çanakkale'miz için hepimizin projeleri. Bu konuda 
bencil davranamam. Bu konuda cimri olamam. Bu 
projeler Çanakkale için hazırlanıyor.” dedi.

Yeter Ki Ortak Aklı Kullanalım, O 
Ortak Akılda Çanakkale Olsun
Öngen konuşmasının devanda da şunları söyledi 
“Seçim süreci yaklaşıyor. Gruplar mavi liste, Beyazıt 
listeler üzerinde savaşırken birebir mücadele 
ederlerken biz seçim ofisimizde bir sürü ekiple 
projeler hazırlıyorduk. Aday olursam daha seçimi 
beklemeden o adaylık sürecinde çağdaş eğitim vakfını 
kuracağım. Bu kent, kültür ve turizm kenti olacak.  
Önümüzde belediye başkanı aday belirleme süreci var. 
Aday nasıl belirlenecek? Üye bazında önseçimle 
belirlenmeli ve şehir merkezinde yapılacak bir anket 
ile de desteklenmeli. Partimizin genel merkezi değişti, 
genel başkanımız Özgür Özel oldu. Genel Başkanımız 
şunu açıkça ifade etti, asla merkez olmaması 
yapılmayacak. Yani eski tip alışkanlıklarda olduğu gibi 
genel başkana, genel başkan yardımcılarına yakın 
durarak onlar ile fotoğraf çektirerek, hiçbir fikir, proje, 
plan üretmeden alın teri dökmeden sadece o 
insanların takdiriyle aday olunamayacak. Üye bazında  
temayül yoklaması yapılsın. Üyelerin fikrinin, 
düşüncesinin çok önemli olduğu konusunda hep 
birlikteyiz. Şu soru ile bana geliyorlar, Peki nasıl 
yapacaksın? Neye güveniyorsun? Uzatmaya gerek 
kalmadan arkadaşlar belki amiyane bir tabirdir. Ama 
çok şeyi anlatır. Derler ki bir insanın yaptıkları, 
yapacaklarının teminatıdır. Benim yaptıklarım 
arkamda bıraktığım kırk yıllık tecrübe ve bu süre 
içerisinde yaptıklarım yapabileceklerimin bir numaralı 
teminatıdır “ dedi.

Projelerimle Varım, Çanakkale Kazanacak
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Çanakkale'de merkez üssü Biga ilçesine bağlı Geyikkırı 
Köyü olan 3,3 ve 2,5 büyüklüğünde arka arkaya 2 deprem 
meydana gelmişti.
Yaşanan depremler endişe yaratmıştı. Yaşanan depremlere 
ilişkin açıklamalarda bulunan Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik Fakültesi Jeoloji 
Mühendisliği Bölümünden emekli Prof. Dr. Doğan Perinçek, 
bölgede 3 şiddetinin üzerinde deprem sayısındaki artışın 
endişe verici olduğunun altını çizerek, bu olayların Şeytan 
Üçgeni olarak adlandırılan bölgedeki 3'ten büyük 
depremler sayısını 3'e çıkardığını belirterek endişelerini 
dile getirdi. Perinçek, "3'ten büyük deprem sayısının 3'e 
çıkması beni iyice endişelendirmeye başladı. 6:36'da olan 
3.3 büyüklüğündeki depremi saat 7:40'ta 2.5 büyüklüğünde 
artçı deprem izledi. Artçı depremlerin devam edeceğini 
düşünüyorum." dedi. Ayrıca, son 30 günde bölgede 

meydana gelen depremlerin çoğunun 10 ile 30 kilometre 
derinlikte olmasının endişe verici olduğunu vurgulayan 
Perinçek, normalde bu derinlikteki depremlerin bölgede 
sık rastlanan türler olmadığını ifade etti.  

Depremler Devam Ediyor Endişe Artıyor
Çanakkale ve çevresindeki deprem aktivitesi devam 
ediyor. Deprem aktivitelerinin son günlerde artması 
endişeyi de beraberinde getirdi. Haftaiçi sabah saatlerinde, 
yaklaşık bir saat arayla iki farklı deprem meydana gelmesi 
son zamanlarda meydana gelen depremler nedeni ile 
endişeleri attırmış durumda. Boğaziçi Üniversitesi Kandilli 
Rasathanesi ve Deprem Araştırma Enstitüsü (KRDAE) 
verilerine göre dün sabah saat 06:36'da merkez üssü 
Çanakkale'nin Biga ilçesine bağlı Geyikkırı Köyü olan 3,3 
büyüklüğünde bir deprem yaşandı. Derinliği 11,7 kilometre 
olarak bildirilen depremin büyüklüğü daha sonra 3,1 olarak 
güncellendi. Yaklaşık bir saatin ardından ise, 07:40'da aynı 
yerde 2,5 büyüklüğünde bir deprem daha meydana geldi. 
Bu depremin derinliği ise 14 kilometre olarak belirtildi.

"Artçı Depremlerin Devam Edecek”
Yaşanan depremlere ilişkin değerlendirmelerde bulunan 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümünden emekli Prof. Dr. 
Doğan Perinçek, "Bu sabah Çanakkale'de şeytan üçgeni 
diye adlandırdığımız Şeytan Üçgenindeki 3'ten büyük 
deprem sayısı 3'e ulaştı. 3'ten büyük deprem sayısının 3'e 
çıkması beni iyice endişelendirmeye başladı. 6.36 da olan 
3.3 büyüklükteki depremi saat 7.40 da 2.5 büyüklükte artçı 
deprem izledi. Artçı depremlerin devam edeceğini 
düşünüyorum. Önemli diğer bir konu son 30 günde Şeytan 
Üçgeninde olan depremlerin çoğunun 10 ile 30 kilometre 
derinlikte olması. Bu derinlikteki depremler bölgedeki 
faylarda çok sık rastlanan depremler değil. Genellikle sığ 
depremlerin yaşandığı alanda son 30 günde derin 
depremlerin artması da endişelerimizi artırıyor. Yakından 
takip ediyoruz, gelişmeleri Çanakkaleli hemşerilerimize 
iletmeye devam edeceğiz" dedi.

Perinçek: “Son 30 Günde Deprem Hareketliliği Arttı”

“Mehdiyim” Dedi, Bayramiç'te Kaçak Kazıda Yakalandı

Mehdi olduğunu iddia eden Mustafa Çabuk ve müridleri, 
Çanakkale'de kaçak kazı yaparken yakalandı. Çabuk, 
Bakırköy Ruh ve Sinir Hastalıkları Hastanesi'nde akıl 
sağlığı muayenesine gönderildi.
Bayramiç'e bağlı Külcüler köyünde bulunan Hilafeti 
Muhammediye Tarikatı üyeleri, 'mehdi' olarak kabul 
ettikleri Mustafa Çabuk'la birlikte kaçak kazı yaparken 
yakalandı.
19 Kasım'da Türkiye'nin farklı bölgelerinden geldikleri 
öğrenilen tarikat üyelerinden 21 kişi gözaltına alındı. 
Mustafa Çabuk, emniyetteki işlemlerinin ardından 
pazartesi Bayramiç Adliyesi'nde hakim karşısına çıkarıldı. 
Nöbetçi mahkeme tarafından tarikat lideri Çabuk, Bakırköy 
Ruh ve Sinir Hastalıkları Hastanesi'nde akıl sağlığı 
muayenesi olmaya gönderilirken, müritleri ise tutuklu 
yargılanmak üzere cezaevine gönderildi.

FİYAT ARTIŞLARI MEHDİ ALAMETİYMİŞ
Bayramiç'teki iki termal oteli geçtiğimiz mart ayında iki 
yıllığına kiraladıkları öğrenilen, başlarında 'mehdi' diye 
hitap ettikleri Mustafa Çabuk'un olduğu tarikat, bir süredir 
jandarmanın gözetimi altındaydı. Sosyal medya üzerinden 
tebliğ hesapları bulunan ve canlı yayınlarla 'Hz. Mehdi as. 
Ulusa Sesleniyor' programları yapan tarikat, sosyal medya 

hesapları ve youtube üzerinden dini bilgiler veriyordu.
Yaklaşık bir ay önce Youtube hesabı üzerinden yapılan 'Hz. 
Mehdi as. Ulusa Sesleniyor' programında soruları 
yanıtlayan Çabuk, mehdinin alametlerinden bahsetti. 
Savaşların, yangın, deprem ve sellerin kıyamet öncesi 
mehdi alameti olduğunu savunan Çabuk, “Haç 
durdurulacak, camiler kapatılacak, Şam bölgesinde Türk 
beldeleri yıkılacak, Melhame savaşı olacak, seller şehirleri 
yok edecek, yangınlar çıkacak, afetler ve belalar 
yükselecek, kıtlık ve kuraklık artacak, fiyatlar aşırı 
derecede yükselecek. Şu söylediklerimden hangisini 
yaşamadınız?” dediği görüldü. 
Operasyonla ilgili bilgi verilmezken, kaçak kazı nedeni ile 
tutuklama olmayacağı ifade ediliyor. Söz konusu 
operasyonda, kaçak kazı sırasında İsa'nın çarmıha 
gerilmediğinin yazılı olduğuna inanılan 'Barnabas İncili' 
aradıkları, kendisini 'mehdi' ilan eden Çabuk'a rüyasında 
vahiy geldiği ileri sürülüyor.

15 gün süreyle trafiğe kapatılacak!
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı, 
Şehitler Abidesi bölgesinde gerçekleştirilecek olan altyapı 
çalışmaları sebebiyle Alçıtepe istikametinden gelirken 
Fransız Mezarlığı kavşağından Abide B kapıya kadar olan 
güzergah 15 gün süreyle trafiğe kapatılacağını duyurdu.
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı'ndan 
yapılan açıklamada, "Şehitler Abidesi bölgesinde 
gerçekleştirilecek olan altyapı çalışmaları sebebiyle 
Alçıtepe istikametinden gelirken Fransız Mezarlığı 
kavşağından Abide B kapıya kadar olan güzergah 15 gün 
süreyle trafiğe kapatılacaktır. Bu süreçte Şehitler Abidesine 
ulaşım, Fransız Mezarlığı sapağından ayrılmak suretiyle 
Morto Koyu istikameti üzerinden sağlanacaktır" denildi.

5 Kişiye Yeniden Hayat Verdi

Çanakkale'nin duayen eğitimcilerinden ve Çan Özer 
Ortaokulu Müdürü Mehmet Ali Kır, geçirdiği kalp krizi 
sonrasında yaşadığı yoğun bakım mücadelesinin 
ardından 55 yaşında aramızdan ayrıldı. Kır'ın beyin 
ölümü gerçekleştiği haberi, okulun öğrencileri, 
öğretmenleri ve bütün eğitim camiasını derin bir 
üzüntüye boğdu.
Öğrencilerinden, Öğretmenlerine Hüzünlü Veda
Yoğun bakım ünitesindeki 4 günlük mücadelesi 
sonucunda yaşamını yitiren Kır'ın ailesi, derin bir 
insanlık duygusuyla hareket ederek organlarını 
bağışlama kararı aldı. 

Boğazın kızları iyi başladı
Kadınlar Bölgesel Basketbol Ligi'nde mücadele eden 
J&M Çanakkale Belediyespor, sezonun ilk 
karşılaşmasında Bursa Ayyıldız'ı 76-30 skorla mağlup 
ederek yeni sezona galibiyetle başladı.
TBF Kadınlar Basketbol 1.Ligi'nde Çanakkale'nin tek 
temsilcisi olan J&M Çanakkale Belediyespor, yeni 
sezonun 1.haftasında 18 Kasım 2023 Cumartesi günü 
Anafartalar Spor Salonu'nda Bursa temsilcisi Bursa 
Ayyıldız Spor kulübünü ağırladı. Taraftar desteğini de 
arkasına alan Boğazın Kızları, karşılaşmanın 
başından sonuna kadar üstün oyununu elden 
bırakmayarak yeni sezonu farklı galibiyetle açtı. J&M 
Çanakkale Belediyespor bir sonraki maçını sezonun 2. 
haftasında 26 Kasım 2023 Pazar günü İzmir BŞB Spor 
Kulübü ile İzmir de oynayacak.


